
Algemene Ledenvergadering GroenLinks Schiedam 5-11-2015 
 
Aanwezig: Jeroen Ooijevaar; Katinka de Rover; Ed Gloudi; Willo Donkers; Hans Vermeer; 
Guido Antunes; Krispijn Beek,; René Karens, Bart Voortman; Aart Lukaart.  
Afmeldingen Albert Bons; Hennie Hagen; John Witjes; Jeanne Stammeshaus; Clemens 
van Deurzen. 
 

1. Opening 
2. Mededelingen 
3. Verslag Vorige Vergadering 

René Karens was aanwezig  
Verder geen opmerkingen over de notulen 

4. Voortgang Zonnepanelen 
a. Er is nu voldoende binnen voor 1 paneel. Willo zal een mailing met alleen 

het onderwerp zonnepanelen sturen. 
b. 20 november is er een landelijk congres waar het Wennekerpand een 

casus is waar er van een projectvoorstel naar een gefinancierd voorstel 
gemaakt kan worden.  

5. Begroting inbreng fractie 
a. Woensdag is de begrotingsbehandeling. Bij de zomernota heeft GL het 

woord gevoerd mede namens PS. Deze keer zal het andersom zijn. De 
spreektijd is beperkt. Het thema van onze inbreng zal zijn: Gebrek aan 
daadkracht.  Frans zal hier een verhaal uit destilleren. De casus het 
Wennekerpand spreekt zeker tot de verbeelding omdat dit al 2 
wethouders geleden al toegezegd was. Ook de toezegging van het 
revolving fund is niet teruggekomen in de begroting. De vorige 
ledenvergadering is gesproken over vluchtelingen toen we nog positief 
waren over de voortgang, maar ook hier ontbreekt de daadkracht. 

b. De toezegging over meer inzichtelijkheid in de begroting geeft wel reden 
tot optimisme 

c. Vorig jaar zijn er vragen gesteld over Europese fondsen en het gebruik in 
de gemeente Schiedam. In de huidige begroting is hier een beperkt bedrag 
voor gevonden.  

d. Ed stelt voor om te vragen om de functionaris Europese zaken af te 
schaffen. Jeroen kijkt of het in de tweede termijn ingepast kan worden. 

e. Een publieksbegroting staat als vraag op de volgende zomernota.  
www.begroting.rotterdam.nl www.openstatefoundation.nl zijn websites 
van belang hieromtrent.   

6. Voortgang permanente campagne 
a. Dit najaar zullen er nog complimenttaarten worden uitgedeeld. De fractie 

en het bestuur wordt gevraagd om ook aanwezig te kunnen zijn.  
b. 27 november zullen we iets aan de klimaatactie doen. De insteek is 

momenteel om te waarschuwen. Krispijn geeft aan om de focus op kansen 
te leggen. Er worden diverse suggesties gegeven. Ed neemt contact op met 
Annelie dat de tekst op de flyers mogelijk gewijzigd worden.  

c. Binnen de campagnecommissie is nagedacht over de opvolging van de 
acties.   

d. We willen potloden aanschaffen, spandoeken schilderen daar zijn mensen 
voor nodig.   Er wordt toestemming gegeven. 

http://www.begroting.rotterdam.nl/
http://www.openstatefoundation.nl/


e. Zowel milieudefensie als de stichting de Batavier hebben aangegeven geen 
grote actie te willen organiseren. 

7. Terugkoppeling uit de fractie 
a. Jeroen koppelt terug uit de fractie. Het meerjarenbeheer en 

onderhoudsprogramma is vastgesteld met de aantekening dat we om 
duurzaamheid hebben gevraagd. De gevolgen van Dieselgate is met 
behulp van Krispijn aan de orde gekomen. Vorige week heeft de gemeente 
een symposium over de toekomst van de Schiedamse haven 
georganiseerd. De fractie heeft samen met milieudefensie gemaakt en 
overhandigd aan het college en de andere fracties. 

b. Het regenboogszebrapad is onthuld. 
c. De eigenaar van Rotterdam-The Hague Airport heeft de uitbreiding 

momenteel stilgelegd. 
d. Motie medegetekend voor het behoud van de kraamafdeling in het 

Schiedamse deel van het Sint Franciscus-Vlietland. Wij vrezen een 
leegloop van het ziekenhuis.  

e. Nieuws over de mogelijke opvang van vluchtelingen. De fractie is 
bijgepraat. Er ligt een voorstel vanuit een shortlist waar het mogelijk is om 
op te vangen. De termijn  waarop de Schiedammer geïnformeerd gaat 
worden is aan de fractie bekend gemaakt. Voor 1 december zal er vanuit 
het college informatie met de stad gedeeld worden. 

f. Vanuit een aantal stichtingen is er een manifest opgesteld om 
vluchtelingen welkom te heten.  

g. Katinka is naar het dialoogontbijt geweest. Het was een vol programma, 
maar wel geslaagd. De democratie is voor ons vanzelfsprekend, de 
vluchteling ziet dit anders. Samen met een vluchteling gaat Meredia 
hierover in gesprek. 

h. Gisteren is het basisinkomen nog eens ter sprake gebracht. De wethouder 
heeft in een eerder stadium al aangegeven dat dit onderzocht zal worden. 
Na het passeren van de wet over ondersteuning bijstand zijn we hier 
hoopvol over. 

8. Terugkoppeling uit het bestuur 
a. Geen terugkoppeling 

9. Voortgang werkgroepen Rood en Permanente campagne 
a. De werkgroep Rood is ontstaan na de vorige ALV. De werkgroep Groen 

wordt getrokken door Annelie. De werkgroep Rood wordt door Katinka 
getrokken. Aart en Bart hebben zich hierbij aangesloten. Rood is gestart 
door te gaan praten met de WOT’s. Ook een gesprek in Vlaardingen en 
W&I zijn er geweest. De werkgroep Zorg in Vlaardingen wil er een 
themabijeenkomst organiseren. We kunnen mogelijk aanhaken. Guido 
geeft aan als contactpersoon te willen fungeren.  

b. Rood heeft een actiepuntenlijst.  
c. Er is ruimte voor uitbreiding van de werkgroep.  
d. Jeroen pleit voor Open. Bijvoorbeeld openbaarheid bestuur. Rene, Willo 

en Guido stellen zich beschikbaar.  
e. Er zijn nu drie werkgroepen geproduceerd. Het bestuur vraagt om de 

groepen een opdracht te formuleren om dit op de website te zetten. 
f. Bart is op stap geweest met iemand van de dienst Handhaving en het WOT 

in het kader van de gemeentelijke basis administratie. Hij maakt zich 



zorgen over de subsidiariteit. Men komt binnen onder het mom van de 
basisadministratie maar eenmaal binnen blijkt dit niet alleen om deze 
administratie te gaan.  De werkgroep gaat dit onderwerp oppakken.  

10. Thema Nieuwjaarsreceptie 
a. Willo is op zoek naar een locatie. Het onderwerp dat wij in de aandacht 

willen  brengen is waarschijnlijk vluchtelingen. Zondag 17 januari 2016. 
 

Rondvraag: 
Frans Hamerslag heeft een bericht over het kerstdiner van de voedselbank. Of wij willen 
sponsoren. We vragen de leden hiervoor een donatie. Een tafel is beschikbaar voor 100 
euro.  
De duurzame huizenroute heeft krispijn, Jeroen en Wijbrand als deelnemers. 
De Santarun is 19 december  
18 november een run door Schiedam van de Rotterdam Runningcrew. Katinka doet mee. 
Rene doet ook mee. Katinka regelt een shirt voor Rene. 
Guido heeft volgende week een afspraak met de regionale werkgroep.  
Krispijn meldt dat er een aftrap geweest rondom internet of things.   
 


